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A munka ünneplése 

Ünnepelt a Húsipari Vállalat 
Éljen 

és virágozzék 
szabad 

szocialista 
hazánk, 

a Magyar 
Nép-

köztársasági 

Kádár János látogatása 
két fővárosi intézetben 

Kádár János, az MSZMP Központi Bizottságának elsd 
t i tkára, Apró Antal, az MSZMP Politikai Bizottságának 
tagja- a kormány elnökhelyettese és Cseterki Lajos, az 
MSZMP Politikai Bizottságának póttagja, a Központi Bi-
zottság titkára pénteken a Központi Fizikai Kutató Intézet-
be és az Izotóp Intezetbe látogatott. 

A vendégeket a Központi Fizikai Kutató Intézetben 
Jánossy Lajos akadémikus, az intézet igazgatója és József 
Róbert kandidátus, a KFKI pártbizottságának titkára tájé-
koztatta az intézet munkájáról, a tudományos kutatás leg? 
újabb eredményeiről. Az intézet vezetőinek tájékoztatója 
után a vendégek megtekintették az itt készülő új elektro-
nikus műszereket, amelyek közül sokat számos országba 
exportálunk. A többi között felkeresték azt a laboratóriu-
mot, ahol a különleges tisztaságú anyagok szennyeződései 
vizsgálják. Ha az anyagban csupán egy milliomod gramm-
nyi más részecske van. a műszerek ezt is kimutatják. Ilyen 
berendezés'világviszonylatban is kevés van. 

Az Izotóp Intézetben Tétényi Pál kandidátus, az in-
tézet igazgatója fogadta a vendégeket. Megtekintették az in-
tézet új izotópüzemét, ahol gyógyászati, biológiai, termelési 
és kutatási célokra jelentős mennyiségű izotópot állítanak 
elő. 

A két intézetben látottak alapján Kádár elvtárs elis-
merő szavakkal szólt a tudományos kutatók munkájáról, 
legújabb sikereiről, majd hosszasan elbeszélgetett az in-
tézetek vezető munkatársaival. (MTI) 

Biszku Béla elvtárs 
látogatása Moszkvában 

(forgács Ferenc miniszterhelyettes á tnyú j t j a a Vörös 
igazgatójának 

Vándorzászlót a vállalni 

Az SZKP Központi Bizott-
ságának meghívására április 
25—29 között Moszkvában 
tartózkodott Biszku Béla, a 
Magyar Szocialista Munkás-
párt Politikai Bizottságának 
tagja, a Központi Bizottság 
titkára. Moszkvai tartózko-
dása alatt Biszku elvtárs 
megbeszélést folytatott A. N. 
Selepinnel. az SZKP Politi-
kai Bizottsága tagjával, a 
Központi Bizottság titkárá-
val. I. V. Kapitonovval, az 
SZKP KB titkárával. N. G. 
Jegoricsevvel és V. J. Pav-
Iovval, az SZKP moszkvai 
városi pártbizottsága titkárá-

val, meglátogatta a II. szá-
mú Moszkvai Óragyárat. 

A beszélgetések során vé-
lemény- és tapasztalatcserét 
folytattak a pártszervezési 
munka kérdéseiről. 

A beszélgetéseken részt vet-
tek: Pullai Árpád, az 
MSZMP KB tagja, a KB 
párt- és tömegszervezetek 
osztályának vezetője, vala-
mint A. F. Kudr jasov , az 
SZKP KB osztályvezető-he-
lyettese és az SZKP KB más 
felelős munkatársai. 

Április 29-én. Biszku Béla 
visszautazott Budapestre. 

' Jugoszláv katonai 
küldöttség 

érkezik hazánkba 
Ivan Gosn.iak hadseregtá-

bornok, a jugoszláv fegyve-
i res erők főparancsnokának 
| helyettese. nemzetvédelmi 
I államtitkár vezetésével ju-

goszláv katonai küldöttség 
érkezik hazánkba ez év má-
jus elején hivatalos baráti 
látogatásra. A küldöttség 
Czinege Lajos vezérezredes-
nek. a Magvar Népköztársa-
ság honvédelmi miniszteré-
nek meghívására látogat Ma-
gyarországra. (MTI) 
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Ülést tartott 
az I. kerületi tanács 

A vágóhíd karbantartó műhelyének dolgozói közösen ünneplik a kitüntetést 

A Csongrád megyei Hűs-
ipari Vállalat magas kitünte-
tesben részesült; elnyerték 
az élüzem címet, valamint a 
Minisztertanács és a SZOT 
Vörös Vándorzászlaját. A 
zaszlóátadási ünnepségre 
pénteken került sor a Hun-
gária étteremben. 

Az ünnepség elnöki aszta-
lánal foglalt helyet Dergács 
Ferenc, az élelmiszeripari 
miniszter helyettese, dr. Ko-
mócsin Mihály, az MSZMP • 
Csongrád megyei bizottságá-
nak titkára, Perjési László, 
az MSZMP Szeged városi 
bizottságának elsö titkára, 
Csutorka Lajos, az EDOSZ 
főtitkára, Papp Gyula, a 
Szeged m. j. városi tanács 
vb elnökhelyettese, Köves 
Bela, a Húsipari Tröszt ve-
zérigazgatója, Banké Antal, 
az Állatforgalmi Tröszt ve-
zérigazgatója, valamint a 
vállalat vezetői. Ott voltak 
az ünnepségen több országos 
és szegedi élelmiszeripari 
vállalat képviselői és más 
meghívott vendégek. 

Dergács Ferenc miniszter-
helyettes méltatta a vállalat 
eredményeit. Elismeréssel 
6zólt arról a tevékenységről, 
amelyet az állatbetegségek 
leküzdése érdekében fejtett 
ki a vállalat kollektívája, 
amikor hódmezővásárhelyi 
üzemében egymillió 
szarvasmarhának elegendő 
vakcinát termeltek. E mun-
káért a földművelésügyi mi-
niszter elismerését is tolmá-
csolta a munkásoknak, 

Ezután a miniszterhelyettes 
és az ÉDOSZ főtitkára át-
nyújtotta a Minisztertanács 
és a SZOT nevében a Vörös 
Vándorzászlót Várallyai Re-
zsó igazgatónak. Az aktust a' 

résztvevő dolgozók nagy 
tapssal fogadták. Dovalovszki 
György brigádvezető Kecske-
méti Ferenc munkatársával 
a birtokukba került magas 
kitüntetést felvonta a zász-
lórúdra. 

A zászlóátadás után Der-
gács Ferenc miniszterhelyet-
tes az Élelmiszeripar Kiváló 
Dolgozója kitüntetést adta át 
Iványi Lászlónak. Karácso-
nyi Zoltánnak, Farkas Já-

nosnak. Várallyai Rezsőnek. 
dr. Piros Lászlónak es Kiss 
Dénesnek, majd a vállalat 
igazgatója 22 dolgozónak a 
Kiváló Dolgozó jelvényt és 
76 dolgozónak Kiváló dolgozó 
oklevelet nyújtotta át. 

A megyei és a városi párt-
bizottság nevében Perjési 
László üdvözölte a vállalat 
kollektíváját és gratulált a 
magas kitüntetéshez. 

(Folytatás a 3. oldalon.) 

A szegedi I. kerületi ta-
nacs tegnap délelőtt ülést 
tartott a Juhász Gyula Mű-
velődési Otthon nagytermé-
ben. Mison Gusztávnak, a 
kerületi tanács vb elnökének 
megnyitója után az ülés Csi-
kós Rudolf elnökletével vé-
gezte munkáját. 

A kerületi tanács végrehaj-
tó bizottságának két tanács-
ülés közötti tevékenységéről 
Mison Gusztáv számolt be. 
A többi között bejelentette, 
hogy az újszegedi Odessza 
lakónegyed óvodájában a 
gyermekek ellátásának felté-
telei újabb konyhai felszere-
léssel bővültek. Ezt követően 

a kerületi tanács állandó bi-
zottságai munkájának továb-
bi tökéletesítéséért határozati 
javaslatot terjesztett elő, 
amit az ülés elfogadott. 

Napirenden szerepelt Ko-
vács István és Kiss Jenő 
előterjesztésében a kerületi 
tanács tömegkapcsolata a 
tanácstagi beszámolókkal, a 
lakóbizotiságok munkájával 
összefüggésben. E téma tár-
gyalásában és élénk vitájá-
ban részt vett a lakóbizott-
sági körzetek vezetői is. 

Az I. kerületi tanács i.s — 
anyagi lehetőségei és a meg-
oldásra váró prob'rt" sür-
gőssége szerint — " sság 

r 

lij autóbuszok 
Szeieden 

Tegnap délelőtt a Széche-
nyi téren hét új, 80 férőhe-
lyes Ikarusz 66 típusú autó-
busz sorakozott fel egymás 
mellett, hogy néhány órával 
később bekapcsolódjon a 
szegedi közlekedésbe. Az 
autóbuszok ünnepélyes át-
adásán részt vett Árvái Jó-
zsef. a Szeged m. j. városi 
tanács vb elnökhelyettese. 
Zahumenszkv József, a KPM 
Autóközlekedési Vezérigaz-
gatóság helyettes vezetőie. 
Csiszár Károly. a 10-es 
AKÖV igazgatója, valamint 
számos közlekedési dolgozó. 

Az új autóbuszokat ünne-
pélyes keretek között Zahu-
menszky József adta át Ár-
vái Józsefnek, aki hangsú-
lyozta, hogy az új gépjár-
művek nagy szolgálatot tesz-
nek a város közlekedésében. 
Saeseden most mar 14 vo-

Indulásra készen az Ikarus 66-osok 
na Ion 30 autóbusz bonyolít-
ja le a helyi forgalmat, s 
köti össze a külső területe-
ket, sőt a környező közsé-
geket Szeged központjával. 

Ezután a vendégeknek be-
mutatták a korszerű autóbu-
szokat, amelyek kezdettől 

fogva kalauz nélkül vesznek 
részt a forgalomban. Az új 
közlekedési eszközök javít-
ják a petőfitelepi, a tápéi, az 
újszegedi. a szőregi. a gyá-
laréti, a hattyastelepi és a 
mihálvteleki közlekedést. 
Lehetőség nyílik most már 

egy régebbi igény, a Marx 
tér és az átrakó vasútállo-
más közötti személyszállí-
tásra is. 

Az ünnepi aktus után Csi-
szár Károly indította el a 
kocsikat első útjukra. 

érdekében intézkedik. Kap-
csolatai a lakossággal sok-
irányúak, kölcsönösek. A ta-
valy létrehozott lakóbizott-
ságok. — amint lapunkban 
erről már részletesen irtunk 
— több egyszerű hatósági fel-
adatot is ellátnak. A lakó-
bizottságok a választók és a 
tanács kapcsolataiban, együtt-
működésében új lehetőséget 
adnak. A kerületben 112 la-
kóbizottság tevékenykedik, s 
e társadalmi szervek fennál-
lásuk néhány hónapja alatt 
biztató, de kezdeti eredmé-
nyekről adhatnak számot. 
Törekvés, hogy munkájukat 
még több tartalommal tölt-
sék meg. 

Az ülés utasította a kerüle-
ti tanács végrehajtó bizott-
ságát; hívja fel a városi ta-
nács építési és közlekedési 
osztálya figyelmét arra, jár-
jon el, hogy a felügyeletébe 
tartozó ingatlankezelő válla-
lat a lakások felújítását, 
karbantartását mindig ta-
nácskozza meg a lakóbizott-
ságokkal. Ezt is előírja 
ugyanis a városi tanács ren-
delete a lakóbizottságok mű-
ködéséről. 

A vitában tizennégyen szó-
laltak fel. 

A kerületi tanács tavalyi 
zárszámadását Balogh Jó-
zsef. a kerületi tanács pénz-
ügyi osztályának vezetője 
terjesztette elő. és azt a ta-
nács jóváhagyta. Végül in-
terpellációkra került sor. 

Az interpellációk kapcsán 
a tanács állást foglalt amel-
lett. hogy a fejlődő József 
Attila-telepen nem helyes az 
ottani postahivatal postaigaz-
gatóság által tervezett meg-
szüntetése. Ebben az ügyben 
a tanács vb eljár a posta-
igazgatóságnál. Elítélte az 
ülés az építkezéseknél, fel-
újításoknál előforduló hibá-
kat, Például, hogy az újsze-
gedi Hatházak felújítását 
most rendkívül lassan végzi 
a z I n g a t l a n k e z e l ő V á l l a l a t 


